
 
Zápis č. 10/2011/V z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 2.5.2011
 

Přítomno 5 členů RM + tajemník s hlasem poradním. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu paní Ing.
Šárku Rozsívalovou a paní Evu Tuhárskou. Rada města schvaluje zapisovatelkou zápisu paní Bc. Soňu
Rückerovou, pracovnici Městského úřadu.
 
Hlasováno o návrhu   5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
Jednání zahájeno: v 16,00 hodin.
 
Starosta města Petr Hudousek konstatoval, že veškerý podkladový materiál k projednávaným bodům byl
uveřejněn na intranetu Města Rokytnice v O. h.
 
1) Schválení programu jednání
Starosta přečetl návrh programu. Ze strany radních nebyly podány žádné doplňující návrhy.
Hlasováno o návrhu:   pro 5, proti 0, zdržel 0.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
 
2) Plnění usnesení
Tajemník přednesl zprávu o plnění usnesení, kterou předložila zapisovatelka.
Rada města bere na vědomí: zprávu o plnění usnesení předloženou zapisovatelkou.
 
3) Technické služby – CENTEP, spol. s r.o.
Tajemník seznámil radní s možným postupem k realizaci převedení technických služeb pod Město. Po
krátké diskuzi byl návrh vzat na vědomí a bylo uloženo při této změně  připravit  dopad na společnost
CENTEP ve spolupráci s jednatelem Romanem Hirkou.
Rada města bere na vědomí: navržený postup při zpětném převedení provozování technických služeb
pod Město Rokytnice v O. h.
Rada města ukládá: svolat Valnou hromadu společnosti CENTEP, spol. s  r.o., kde jedním z bodů
programu bude příprava a případná realizace převedení technických služeb na Město s vyčíslením
ekonomických a finančních vztahů
Zodpovídá: p. Hirka – jednatel CENTEP, spol. s r.o.        Termín: do příštího jednání RM
 
4) Pečovatelská služba
K projednání tohoto bodu byla přizvána Mgr. Dagmar Lavrenčíková – vedoucí PS. Zhodnotila činnost
Pečovatelské služby dle Výroční zprávy za rok 2010. Informovala o poskytování dalších činností PS. Po
diskuzi byly informace k PS vzaty na vědomí a bylo uloženo připravit návrh změny ceníků úkonů PS.
Rada města bere na vědomí: informace Mgr. Lavrenčíkové k Pečovatelské službě.
Rada města ukládá:
- připravit návrh změny ceníku úkonů PS
Zodpovídá: Mgr. Lavrenčíková – vedoucí PS    Termín: do 6.6.2011
- projednat v sociální a zdravotní komisi přípravu na poskytování odlehčovací služby formou terénní služby
a připravit právní a organizační kroky pro její zahájení.
Zodpovídá: Eva Tuhárská, Mgr. Lavrenčíková – vedoucí PS    Termín: do 6.6.2011
                       
5) Pozemky – Kupní smlouva –  [skrytý údaj]
Tajemník předložil návrhy kupní smlouvy a darovací smlouvy. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít za opatrovance  [skrytý údaj]  spolu  [skrytý údaj]  kupní smlouvu o
prodeji pozemků KN č. 1620/1 trvalý travní porost a č.1717 trvalý travní porost a pozemky ve
zjednodušené evidenci - parcely původ - Přídělový plán nebo jiný podklad (GP) č.1620, č.1769, č.1770/1,
č.1770/2, č.1771, č.1772, č.1773/1, č.1174/1 a č.1775, všechny v obci Janov a katastrálním území Janov u
Litomyšle dle předloženého návrhu.



Rada města schvaluje: uzavřít  [skrytý údaj]  darovací smlouvu o přijetí daru na činnost MěÚ Rokytnice
v O. h. dle předloženého návrhu.
 
6) Prodej použitého PC
Tajemník předložil návrh na vyřazení použitého počítače. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: vyřazení 1 ks použitého PC dle předloženého návrhu.
 
7) Pozemkové úpravy v k.ú. Nebeská Rybná
Starosta informoval o jednání  [skrytý údaj]  ohledně vlastnictví pozemků v rámci pozemkových úprav
v k.ú. Nebeská Rybná. Byl předložen návrh smlouvy. Po diskuzi bylo schváleno předložit návrh smlouvy
s dopracovanými připomínkami radních  [skrytý údaj]  k projednání.
Rada města bere na vědomí: předložený návrh smlouvy o souhlasu města, aby se  [skrytý údaj] v rámci
KPÚ v k.ú. Nebeská Rybná stali výlučnými vlastníky pozemku č. 2271/2 ostatní plocha – ostatní
komunikace v k.ú. Nebeská Rybná a tento se tak stal částí uceleného celku nemovitostí  [skrytý údaj]
Rada města schvaluje:
a)  předložit výše uvedený návrh smlouvy s dopracovanými připomínkami  [skrytý údaj]  k projednání a po
jejich odsouhlasení smlouvu uzavřít,
b)  v případě nesouhlasu  s uzavřením návrhu smlouvu  [skrytý údaj] , žádat o převod pozemku č. 2271/2
ostatní plocha – ostatní komunikace v k.ú. Nebeská Rybná v rámci KPÚ Nebeská Rybná do vlastnictví
města.
Zodpovídá: starosta                                                Termín: do 16.5.2011
 
8) Darovací smlouva – DSO Region Orlické hory
Starosta předložil návrh smlouvy. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít s Dobrovolným svazkem obcí Region Orlické hory darovací smlouvu o
přijetí daru, a to investici tzv. Horské informační centrum dle předloženého návrhu.
 
9) Lyžařský vlek
K tomuto bodu byli přizváni stávající nájemci lyžařského vleku pánové Miroslav Rücker a Antonín Štefek.
Informovali o provozování lyžařského vleku a důvodech podání výpovědi ze smlouvy o nájmu movité věci
lyžařského vleku. Po diskuzi byla výpověď vzata na vědomí. Dále bylo jednáno o věcech investice – stavby
umělého zasněžení Farského kopce, kdy oba pánové se na investici podíleli vlastním finančním vkladem.
Bylo uloženo jednat s panem Rückerem a panem Štefkem  o všech záležitostech lyžařského vleku a
umělého zasněžení tak, aby mohlo být odsouhlaseno vyrovnání vzájemných práv a závazků.
Rada města bere na vědomí: výpověď ze smlouvy o nájmu movité věci lyžařského vleku TLV-12 na
Farském kopci v obci a k.ú. Rokytnice v Orlických horách podanou Bc. Miroslavem Rückerem ke dni
30.6.2011.
Rada města ukládá: jednat s nájemci lyžařského vleku o dalších záležitostech týkající se vzájemného
vyrovnání majetkových a finančních závazků k lyžařskému vleku a zařízení umělého zasněžení.
Zodpovídá: starosta                                                 Termín: do 10.5.2011
 
10) Organizační záležitosti
Tajemník informoval o nutných organizačních záležitostech týkající se struktury činností městského úřadu
podle organizačního řádu, to že paní Soňa Rückerová bude nastupovat v měsíci červenci  na mateřskou a
rodičovskou dovolenou. Na toto místo nebude přijímán nový zaměstnanec, pracovní povinnosti budou po
uvedenou dobu rozděleny na ostatní pracovníky úřadu. Dále je nutné provést změnu v organizačním řádu
v tom smyslu, že je nutné od 1.7.2011 zřídit nové pracovní místo údržbáře a správce hřišť a veřejného
prostranství s ohledem na správu sportovního areálu v Sídlišti 1. máje dle podmínek dotačního titulu ROP
na toto hřiště.  Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: rozdělení pracovní náplně paní Rückerové po dobu její mateřské a
rodičovské dovolené mezi ostatní zaměstnance městského úřadu.
Rada města schvaluje: zachování tohoto pracovního místa a navržený postup při řešení zástupu za paní
Rückerovou po dobu trvání mateřské a rodičovské dovolené.



Rada města schvaluje: změnu Organizačního řádu Města Rokytnice v Orlických horách od 1.7.2011 dle
předloženého návrhu.
Rada města ukládá: přijmout od 1.7. 2011 zaměstnance na plný pracovní úvazek jako správce
Sportovního areálu pro všechny generace.
Zodpovídá: starosta, tajemník                                             Termín: do 30.6.2011
 
11) Výběrové řízení – Výměna oken ŠJ ZŠ
Starosta podal informace k podmínkám výběrovému řízení. Nejedná o zadávací řízení podle zákona o
veřejných zakázkách. Předložil návrh výzvy. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložené podmínky výběrového řízení k podání nabídek na zakázku:
„Výměna oken na budově školní jídelny Základní školy v Rokytnici v Orlických horách“.
Rada města schvaluje:
- výběrové řízení pro podání nabídek na zakázku: „Výměna oken na budově školní jídelny Základní školy
v Rokytnici v Orlických horách“.
Rada města ukládá: vypsat výběrové řízení na výše uvedenou zakázku..
Zodpovídá: starosta                                      Termín: ihned
 
12) Žádost o poskytnutí dotace – SKI KLUB Ústí nad Orlicí, spol. s r. o.
Mgr. Dušek seznámil s žádostí a návrhem pracovní skupiny pro sport. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: poskytnutí dotace na podporu sportovních aktivit na jednorázovou akci ve výši
20.000,- Kč společnosti SKI KLUB Ústí nad Orlicí, spol. s r. o. .
 
13) Oznámení o přerušení provozu MŠ (letní prázdniny)
Starosta předložil oznámení MŠ. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: oznámení o přerušení provozu Mateřské školy v Rokytnici v Orlických
horách od 18.7. – 12.8.2011 v době letních prázdnin.
 
14) Žádost o finanční dar – Sdružení SPLAV, o.s.
Starosta předložil žádost. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předloženou žádost o finanční dar Sdružením SPLAV, o.s.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit poskytnutí finančního daru Sdružení SPLAV,
o.s. dle předložené žádosti.
 
15) Citelum a.s. – veřejné osvětlení
Tajemník předložil vyúčtování cen za správu veřejného osvětlení. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložené vyúčtování cen dle uzavřené smlouvy o přenesené správě
veřejného osvětlení se společností CITELUM a.s.
 
16) ZŠ – ředitelské volno
Mgr. Dušek předložil oznámení ZŠ. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: oznámení Základní školy v Rokytnici v Orlických horách o vyhlášení
ředitelského volna na den 6.5.2011.
 
17) Výzva – Město Chlumec nad Cidlinou
Starosta podal další informace k výzvě Města Chlumec nad Cidlinou. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: další informace k výzvě Města Chlumec nad Cidlinou.
Rada města ruší: bod 24) Usnesení Rady města č 06/2011/III ze dne 7.3.2011, a to schválení  připojit se
k výzvě Města Chlumec nad Cidlinou.
Rada města bere na vědomí: výzvu Města Chlumec nad Cidlinou.
 
O usnesení hlasováno jako celku:   5 pro, 0 proti, 0 zdržel.
 
 



Jednání ukončeno: v 19,30 hodin.
 
 
 
 
                                                                           
                                                          Petr Hudousek, starosta města
 
 
 
Ověřovatelé:
 
Ing. Šárka Rozsívalová
 
Eva Tuhárská
 
 
 


